



LIFESAVING SOCIETY®
SOCIÉTÉ DE SAUVETAGE

The Lifeguarding Experts
Les experts en surveillance aquatique

Award Extensions

Dear Lifesaving Society Canada Members,

The Lifesaving Society Canada has approved extensions to National vocational awards expiring on or after March 1st 2020. The extension window will start when the provincial/territorial health authority announces a reopening date.

The Lifesaving Society Canada recommends that members check with the provincial/territorial Branches of the Lifesaving Society for more information regarding award extensions.

Prolongement de la validité des certificats

Chers membres de la Société de sauvetage Canada,

La Société de sauvetage Canada a approuvé le prolongement de la validité des certificats professionnels qui expirent le 1^{er} mars 2020 ou après. Cette période de prolongement débutera lorsque les autorités sanitaires de chaque province/territoire auront annoncé une date de réouverture.

La Société de sauvetage Canada recommande à chaque membre de vérifier auprès de ses divisions dans chaque province/territoire pour plus d'information concernant le prolongement des certificats.